
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokoll Fritidsförbundet styrelse 7 november 2024 

 

Närvarande: Håkan Wennerström, Lena Lemon, Fredrik Öjefelt, Jonas Bengtsson, Daniela Wallin, 

Richard Yxell, Helena Stropp, Johanna Anemyr Jansson, Åsa Överlind, Per-Arne Utbult, Ulrika Jonell, 

Henric Storswedh, Anna Wallström, Johanna Anemyr Jansson, Helena Stropp 

 

§1 Mötets Öppnade 

Håkan Wennerström hälsade alla välkomna till styrelsemötet  

 

§ 2 Val av justerare 

Anna Wallström valdes att justera protokollet. 

 

§ 3 Godkännande av dagordning 

Med tillägg av 2 övriga frågor, ”Förändring stadgar” (Per-Arne) och ”Nya webbsidan” (Lena) 

godkändes dagordningen. 

 

 

§ 4 Föregående protokoll från mötet den 17 september 

Protokollet godkändes att läggas till handlingarna. 

 

§ 5 Åtgärdslista 

Vi gick igenom och uppdaterade åtgärdslistan.  

Länk 

 

§ 6 Ekonomi  

 

Presentation av budget, prognos och utfall 

Fredrik presenterade budget, prognos och utfall för resterande del av 2025. En osäker post är hur 

stort resebidraget blir för kulturdagarna. Med den uppskattning vi gjort kommer vi ha c:a 87 000 kvar 

på kontot vid årsskiftet. 

Styrelsen diskuterade vikten av att se över resebidragsreglerna och även hur vi bättre kan sätta en 

budget för en aktivitet, då det är svårt att förutse resebidrag. En stor utgift under 2025 är också 

biobiljetter (se övrig fråga). 

 

 

https://arbetsrum.sp.trafikverket.se/sites/20240429173237/home/moten/2024/Styrelsem%C3%B6te%2010%20december/%C3%85tg%C3%A4rdslistan%20TRVFF.xlsx?d=w5b50f0ec98b64defba114ef61e8dab12


 

 

 

 

Stadgarna säger inget om resebidrag.  

Beslut: Styrelsen beslutade att ett arbete med att se över resebidraget behöver göras under 2025.  

Åtgärden läggs in på Åtgärdslistan. 

Besked från arbetsgivaren om medel 2025 

Håkan berättade att vi fört dialog med arbetsgivaren under hösten.  

Arbetsgivaren har varit tydlig med att vår verksamhet är viktig, men precis som resten av Trafikverket 

påverkas vi av Kraftsamlingen. Det besked vi har fått från arbetsgivaren är att vi inför 2025 får:  

2 800 000 (jämfört med 3 100 000 tidigare) 

300 000 (interna medel för möten och Vägstugan) 

125 000 till kören i Borlänge 

Håkan var tydlig med att detta är ett besked och inte ett beslut och menade samtidigt att vi ska vara 

nöjda med de här beloppen med tanke på effektiviseringskraven på Trafikverket 

 

§ 7 Förslag till fördelningsmodell  

Håkan beskrev bakgrunden till att Fritidsförbundets styrelse sett över den fördelningsmodell som 
tidigare använts när vi fördelar ut medel till föreningar. Tilldelning till föreningar har skett efter 
äskande och utifrån tillgängliga medel. 
Äskandet har under de senaste åren fortsatt att öka och med nuvarande fördelningsmodell där 
äskandets storlek utgår från respektive förenings planerade aktiviteter så fortsätter gapet mellan 
föreningar att växa. De senaste åren har alla föreningar fått mindre än de äskat, då blir det svårt för 
mindre föreningar att utöka sin verksamhet. Föreningarna har tidigare fått allt från 200 till 2000 per 

medlem. 

Den nya modellen bygger på att fördela ut medel per trafikverksanställd medlem samt i enlighet med 

föreningars verksamhetsplan. 

Lena presenterade ett utkast på beräkning av den nya fördelningsmodellen. I beräkningen har vi 

räknat med att kunna stötta de föreningar som blir mest påverkade av den nya modellen. Detta gör 

vi genom att stötta med medel som förbundet normalt behåller till riksaktiviteter. 

Efter presentationen diskuterade styrelsen för och nackdelar med den nya modellen: 

Fredrik undrade hur vi tänker kring respektive förenings kvarstående medel på bank, som vi tagit 

hänsyn till tidigare år. 

Håkan berättade om tillägget i förslaget till beslut, att fördelningen även ska ta hänsyn till föreningars 

verksamhetsplaner. Och att vi även kommer följa upp att föreningar genomför de planerade 

aktiviteterna och använder de medel de fått. Om vi ser att föreningen inte använder sina medel 

kommer vi ta hänsyn till det vid kommande års fördelning av medel. 

Fördelningsmodellen bygger på att fördela medel för varje Trafikverksanställd medlem tillsammans 

med verksamhetsplanen från respektive förening. Beloppet per medlem utgör tak för bidraget. 

Håkan poängterade att föreningar behöver börja jobba mer med medlemsavgifter och 

deltagaravgifter på aktiviteter. 

Håkan summerade diskussionen och underströk att vi behöver vara tydliga med att vi gör allt vi kan 

från förbundets sida för att stötta föreningarna under omställningen. 

 



 

 

 

Beslut: En enig styrelse beslutade att införa den nya fördelningsmodellen och att det samtidigt 

innebär att vi inte kommer ha några riksaktiviteter 2025. 

Per-Arne var enig med styrelsen i beslutet men han anser att det är en stor fråga och tycker att det 

borde vara en Förbundsmötesfråga. 

 

§ 8 Förslag ändring av stadgar 

Vi har fått frågor om varför våra föreningar behöver vara öppna för utomstående. Lena har 

undersökt med Korpen och Riksidrottsförbundet om vi har möjlighet att själva styra vilka som kan 

vara medlemmar. Svaret är att eftersom vi är arbetsplatsföreningar så behöver vi inte vara öppna för 

utomstående.  

Håkan frågade styrelsen om de tycker att vi behöver ändra våra stadgar eller om det räcker med ett 

styrelsebeslut om vad som gäller framöver 

Styrelsen tittade på nuvarande formulering i stadgarna, och enades om att den skrivelsen 

håller för att föreningar själva ska kunna avgöra vilka som kan bli medlemmar. 

Håkan informerar föreningarna om detta på mötet med ordföranden den 22 november. 

Vi diskuterade även skrivningen i stadgarna.  

Håkan menade att vi inte behöver ändra i stadgarna utan varje förening kan istället jobba med 

differentierade aktivitetskostnader.  

Beslut: Styrelsen var eniga om att det inte behövs en ändring i stadgarna för att meddela 

föreningar om hur de kan arbeta framåt.  

 

§ 9 TRVFF 2030 

Lena och Daniela presenterade en lägesrapport från arbetet med TRVFF 2030. 

De arbetar på en sammanställning och kommer presentera resultatet i en rapport inför nästa 

styrelsemöte. De tar även fram ett underlag att presentera till ordförandemötet den 22/11.  

Även om rapporten inte kommer vara klar så kan vi passa på att ”provtrycka” något av förslagen som 

arbetet resulterat i. 

 

§ 10 Uppdatering aktiviteter 2024 

Kulturhelg Stockholm (Anna, Åsa, Jonas, Richard, Lena) 

Imorgon startar kulturhelgen i Stockholm. 80 personer är anmälda och det har varit ett mycket stort 

intresse att delta. Arbetsgruppen kommer under helgen vara lyhörda och samla in synpunkter på 

aktiviteten samt dokumentera genom att ta foton. 

Inför nästa aktivitet bör vi tänka på att upplysa om att vi fotograferar under aktiviteten och att man 

aktivt måste höra av sig om man inte vill vara med på bild. 

 

 

 

 



 

 

 

Erbjudande Idre fjäll 2025 (Lena) 

Lena berättade om erbjudandet i Idre fjäll som år 2025 är vecka 15. Viktigt att vi förmedlar att det 

inte är en riksaktivitet och i och med det att man inte är berättigad till resebidrag och heller inte 

omfattas av vår försäkring. 

 

§ 12 Information från Vägstugan AB (Daniela, Åsa, Lena) 

Håkan berättade att Vägstugan AB har startat en översyn av arbetssätt för att ge transparens och 

öppenhet. Arbetet leds av Vägstugans ordförande Roger. 

 

Daniela berättade att diskussioner om ny hemsida har pågått länge men att Vägstugan AB nu har 

hittat en leverantör som kommer hjälpa oss med ny hemsida. 

Vi har påbörjat en plan för marknadsföring av Vägstugan på Facebook. Fler inlägg och mer 

information om aktiviteter som pågår i närområdena. 

På senaste styrelsemötet satte vi upp mål på uthyrningsgrad för de olika stugorna. 

Lena berättade att hon tagit fram en enkät och att affischer med QR-kod till enkäten finns uppsatta i, 

till en början, vinterstugorna. 

 

§ 13 Övriga frågor 

 

- Skypemöte med föreningar den 22 november (Håkan) 

Vi har bjudit in föreningarnas ordförande till ett informationsmöte den 22 november. 

På agendan: fördelningsmodell, beslut ekonomi, medlemskapet, TRVFF 2030, ställningstagande 

aktiviteter där alkohol förekommer (uppföljning), hemsidan, hantering biobiljetter. 

Förbundsstyrelsen bjuds in till Skype-mötet. 

 

- Hantering biobiljetter (Håkan/Lena) 

Vi fortsätter att gå back på biobiljetterna trots att vi höjde priset till 130kr styck. 

Förbundet kan inte chansa på att  köpa in och lagerhålla större mängder biljetter (för att få ner 

priset). Och köper en förening färre antal biljetter är de dyrare och då går vi back. Att köpa 100- 399 

st biljetter kostar 109 kr/st och att köpa 400 st eller fler kostar 105 kr/st. Det är alltså marginellt 

billigare att köpa 400 eller fler. Slutsatsen är att en förening kan köpa 100 biljetter till ett bra pris. 

Giltighetstiden brukar vara 1 år. 

Beslut: Förbundet slutar beställa biobiljetter och föreningarna får istället beställa själva. 

  
- Förfrågan om sponsring till Göteborgsvarvet 2025 (Lena)  

Vi fick tidigare en förfrågan från Göteborg om vi kunde sponsra med tält på Göteborgsvarvet. 

I och med det beslut vi tog idag att inte genomföra några riksaktiviteter 2025 så kommer Lena att 

meddela Göteborgs förening Lena de att vi inte kan göra det. Det blir samma sak med Digital Yoga, 

Lena meddelar Uppsala. 

Beslut: Förbundet genomför inga riksaktiviteter under 2025 och kan heller inte sponsra på 

fritidsföreningarnas aktiviteter. 

 



 

 

 

- Stadgar fördelningsmodell (Per-Arne) 

Frågan är behandlad under §7 

- Nya webbsidan 

Lena berättade att publicering av förbundets nya hemsida blir den 3 januari. Om vi skulle flytta 

domänen nu så kommer man inte längre åt föreningarnas undersidor på nuvarande webb. 

Håkan bad Lena ta fram en lanseringsplan för den nya sidan. Uppgiften sätts upp på åtgärdslistan. 

 

 

§ 15 Nästa möte/avslutning 

Nästa möte är den 10 december klockan 10-12 (Skype). 

 

 

 

 

 

Ordf.                                                                           Protokoll 

Håkan Vennerström                                                Lena Lemon 

 

Justerat av 

Anna Wallström 

 


